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TRIADTM01 Shielded 
Subminiature Circular 

Connectors 

 

Product Facts 

• Small and lightweight, shielded round connector system  
• Panel mount PCB versions - 180° and 90°  
• Panel mount - Solder Cup - 180° versions  
• Field serviceable male and female connectors--crimp and solder version--for on site 

connections  
• Single and double ended overmoulded cable leads are available  
• Customized assemblies are possible to make upon request  
• Components for BUS applications available  





Description 
Where shielding is a requirement in medical or industrial applications there will be the use of 
TRIADTM01 a good decision. The small and lightweight system is available as panel mount headers 
with solid posts 180° and 90° for soldering on PC boards and also with solder cups for wire 
termination.  

The PCB version has two board locks and the solder cup version has two solder tabs for grounding.  

Through the three O-ring design on the panel mount connectors and in connection with the over-
moulded cable assemblies, TRIADTM01 is a liquid and dust tight system according to IP65 protection 
class (DIN 40050). The reasonable shielding, the small diameters, the over-moulded connector with 
cable and the use of metallic parts makes TRIADTM01 also useable in harsh environments such as a 
factory where TRIADTM01 can be used in BUS applications such as CAN or MODULAR too.  

Components such as T-Adapters and terminator plugs with a resistor are also available in different 
colors upon request (e.g. yellow and purple).  

Specifications 
Shell Protection Class (nested condition):  IP65 acc. DIN 40050 
Temperature Range:  -40°C to +85°C 
Mating Cycles: ≤500 
Test Voltage: 625 V AC 
Operating Voltage: 60 V AC 
Contact Resistance: < 6 m ohm 
Interlock:  Screw Type 
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      Компания «Life Electronics» занимается поставками электронных компонентов импортного и 
отечественного производства от производителей и со складов крупных дистрибьюторов Европы, 
Америки и Азии. 

С конца 2013 года компания активно расширяет линейку поставок компонентов по направлению 
коаксиальный кабель, кварцевые генераторы и конденсаторы (керамические, пленочные, 
электролитические),  за  счёт заключения дистрибьюторских договоров 

      Мы предлагаем: 

 Конкурентоспособные цены и скидки постоянным клиентам. 

 Специальные условия для постоянных клиентов. 

 Подбор аналогов. 

 Поставку компонентов в любых объемах, удовлетворяющих вашим потребностям. 
 

 Приемлемые сроки поставки, возможна ускоренная поставка. 

 Доставку товара в любую точку России и стран СНГ. 

 Комплексную поставку. 

 Работу по проектам и поставку образцов. 

 Формирование склада под заказчика. 
 

 Сертификаты соответствия на поставляемую продукцию (по желанию клиента). 

 Тестирование поставляемой продукции. 

 Поставку компонентов, требующих военную и космическую приемку. 

 Входной контроль качества. 

 Наличие сертификата ISO. 
 

       В составе нашей компании организован Конструкторский отдел, призванный помогать 
разработчикам, и инженерам. 

  Конструкторский отдел помогает осуществить: 

 Регистрацию проекта у производителя компонентов. 

 Техническую поддержку проекта. 

 Защиту от снятия компонента с производства. 

 Оценку стоимости проекта по компонентам. 

 Изготовление тестовой платы монтаж и пусконаладочные работы. 
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